
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr XLV/2023 
z XLV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski  

w dniu 28 lutego 2023 r. 

 

W związku z zaistniałą usterką techniczną uniemożliwiającą transmisję obrad sesji w programie E-Sesja, 
Przewodniczący Rady Gminy, przed otwarciem Sesji, udzielił głosu przedstawicielom Lokalnej Grupy 
Działania Puszcza Białowieska, którzy zgłosili prośbę o umożliwienie przedstawienia prezentacji. 

Przedstawiciele LGD Puszcza Białowieska przedstawili prezentację dot. opracowania Lokalnej Strategii 
Rozwoju na lata 2021 – 2027. Poinformowali o realizowanych projektach oraz możliwościach ubiegania 
się o środki finansowe na realizację zadań. Prezes LGD pogratulował Wójtowi Gminy za efektywne 
wspieranie LGD. 

Radny JERZY BAJENA – powiedział, że przez miejscowość Mokre przechodzi historyczny gościniec 
królewski. Niegdyś podróżowali nim królowie z Krakowa do Wilna. W ubiegłym roku gmina odkrzaczyła 
to miejsce. Renowacja wymaga jednak dużych nakładów finansowych. Ścieżka rowerowa jest tam 
dobrze wykorzystywana. Teren, oprócz walorów historycznych posiada również walory krajobrazowe. 
Zdaniem radnego przydałoby się ten odcinek odnowić. Będzie to promocja naszej gminy. Zapytał, czy 
będzie możliwość skorzystania z dofinansowania na renowację gościńca? 

Pan Eugeniusz Kowalski – poinformował, że można otrzymać wsparcie w 2 zakresach: na infrastrukturę 
turystyczną (miejsca odpoczynku, zadaszenia, tablice) lub granty na publikację. Nie można 
dofinansowywać infrastruktury drogowej.  
Przewodniczący Rady Gminy Bielsk Podlaski STANISŁAW OLSZEWSKI przeprosił wszystkich, którzy 
oczekiwali na transmisję Sesji z powodu usterki technicznej i przystąpił do prowadzenia obrad.  
Obrady rozpoczęto 28 lutego 2023 r. o godz. 09:40, a zakończono o godz. 11:19 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 
2. Andrzej Borowski 
3. Mikołaj Car 
4. Jerzy Chilkiewicz 
5. Walenty Gałuszewski 
6. Mikołaj Kiryluk 
7. Alina Korszak 
8. Jan Kowalczuk 
9. Alina Kruk 
10. Albin Misiuk 
11. Stanisław Olszewski 
12. Jerzy Onacik 
13. Jerzy Pac 
14. Lucyna Tkaczuk 
15. Anatol Grzegorz Tymiński 

 

1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodniczący Rady 

Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył XLV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski.  

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Poinformował że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 

co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał, że głosowania radnych będą się 

odbywały za pomocą tabletów. 



Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO 

wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

Poinformował, że sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej 

gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich 

upublicznienie. 

Przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Panią Wójt - RAISĘ RAJECKĄ,   

 Zastępcę Wójta – Pana ANATOLA FILIPIUKA, 

 Skarbnika Gminy – Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ, 

 Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią BARBARĘ CAR, 

 Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim – Inspektora WOJCIECHA 
MACUTKIEWICZA, 

 pracowników Urzędu Gminy, 

 sołtysów Gminy Bielsk Podlaski, 

 oglądających transmisję sesji w internecie  
 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu dzisiejszej sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej – Załącznik Nr 4 do protokołu. Materiały będące 

przedmiotem sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na 

wspólnym posiedzeniu w dniu 23 lutego br. Przedłożone wnioski uzyskały pozytywną opinię.  

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 28 grudnia 2022 r. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski w 2022 r. 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 2022 

rok. 
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski w 

2022 roku. 
7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2022 rok. 
8. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
9. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. 
10. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Orla. 
11. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Ploski/. 
13. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Parcewo/. 
14. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Rajsk/. 
15. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Nałogi. 
16. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży oraz 
uczniów do szkół i placówek edukacyjnych. 



17. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy 
Bielsk Podlaski. 

18. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 24 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy 
Bielsk Podlaski. 

19. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 28 
grudnia 2022 r. do dnia 27 lutego 2023 r. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Odpowiedzi na interpelacje. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do porządku sesji? 

Radny JERZY ONACIK – zgłosił, aby w punkcie 8 porządku obrad dot. powzięcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok, wykreślić pkt 3 z wniosku Wójta Gminy. Powiedział, że na 

posiedzeniu komisji, nie było dyskusji na ten temat. Przeczytał pkt 3 z wniosku Wójta oraz dodał, że Klub 

Radnych Konstruktywni złożył interpelację w tej sprawie. Zapytał, kto się zapoznał z ogłoszonymi 

przetargami zamieszczonymi na platformie przetargowej? Kto zdecydował o zmianie inwestycji z 

Rządowego Funduszu Polski Ład, w ramach której zostaną przebudowane drogi gminne w tych wsiach, a 

nie w innych miejscowościach? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – odpowiedziała, że wniosek Klubu Radnych Konstruktywni nie dotyczy 

zmiany porządku obrad, lecz treści wniosku dot. zmian w budżecie gminy. Dodała, że nie w tym miejscu 

został zgłoszony wniosek radnego.  

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI zapytał, jaki wniosek Pan składa? 

Radny JERZY ONACIK – wykreślić pkt 3 z wniosku Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, 

Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (1) 

Jerzy Onacik 

 

Porządek obrad XLV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 28 grudnia 2022 r. 

Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2022 r. został sporządzony, doręczony radnym w 

formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy.  

Radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 28 grudnia 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, 

Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Protokół został przyjęty. 



4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że pisemna informacja Komendy 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim została przekazana radnym w formie elektronicznej - Załącznik 

Nr 5 do protokołu. Na dzisiejszą sesję został zaproszony Komendant Pan Wojciech Macutkiewicz, 

którego poprosił o zabranie głosu.  

Inspektor WOJCIECH MACUTKIEWICZ – powiedział, że szczegółowa informacja została przekazana, 

jednakże sprostował zawarte w niej dane dot. liczby interwencji w sprawie kradzieży mienia, których 

było 10. Poinformował, że odnotowano mniejszą liczbę interwencji i przestępstw, nietrzeźwych 

kierujących oraz mniejszą liczbę kradzieży. Biorąc pod uwagę powyższe dane stwierdził, że poziom 

bezpieczeństwa na terenie gminy poprawił się. Inspektor zwrócił uwagę na pewną kategorię, gdzie 

odnotowano wzrost, a są to niebieskie karty dot. przemocy w rodzinie (wzrost z 26 do 47) i dodał, że 

policjanci 5 razy korzystali z możliwości wydania zakazu zbliżania się do miejsca zamieszkania wobec 

sprawcy przemocy. Zwrócił też uwagę na tendencje przestępstw, które występują na terenie całego 

powiatu i które mają również miejsce na terenie gminy: 

- kradzież z włamaniem (36); 

- kradzież jako przestępstwo (41); 

- przestępstwa przeciwko mieniu (77); 

- oszustwa internetowe i gospodarcze (107);  

- oszustwa na wnuczka lub policjanta (znaczny wzrost). 

Biorąc pod uwagę powyższe zaznaczył, że zachodzi większe prawdopodobieństwo, że zostaniemy 

oszukani w czasie transakcji internetowej, niż zwykłej kradzieży. Większość tych kradzieży miała miejsce 

w sklepach. Kradzież z włamaniem dot. sytuacji, kiedy sprawcy korzystali ze skradzionych kart 

bankowych, włamywali się na konto i robili zakupy, pobierali pieniądze. Przy oszustwach „na wnuczka” 

sprawcy nawiązują kontakt telefoniczny, podszywają się pod bank lub policję w celu wyłudzenia gotówki. 

Kolejny istotny problem to wypadki drogowe. Na naszych drogach zginęło 10 osób. Liczba wypadków – 

23 nie jest duża, lecz biorąc pod uwagę statystyki w całym kraju, gdzie liczba ofiar spada, u nas niestety 

wzrosła dwukrotnie. Zaznaczył, że będą wzmożone kontrole na drogach. 

Komendant podziękował za współpracę Wójtowi Gminy i Gminnemu Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim. Dodał, że sprawy są realizowane sprawnie. Podziękował też Radzie Gminy za 

wsparcie przy zakupie radiowozu.    

Radni nie zgłosili pytań do Pana Komendanta. 

Rada Gminy zapoznała się z informacją. 

Po przedstawieniu informacji przez Komendanta posiedzenie opuściła radna Alina Korszak. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 2022 r. 

Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 6 do protokołu, zostało przekazane radnym w formie 

elektronicznej - Komisje nie wniosły uwag do jego treści. Przewodniczący Rady Gminy poprosił o 

zabranie głosu Panią Barbarę Car - Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim. 

Pani BARBARA CAR – przedstawiła działalność Klubu Senior+, po czym zaprosiła seniorów do aktywizacji 

i wspólnego spędzania czasu wolnego. Poinformowała o nowych zadaniach realizowanych przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej: dodatek węglowy, dodatek dla gospodarstw domowych oraz dodatek dla 

podmiotów wrażliwych, zakup preferencyjny węgla, dodatek elektryczny i dodatek osłonowy.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski w 2022 

r. 

Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 7 do protokołu, zostało przekazane radnym w formie 

elektronicznej. Komisje nie wniosły uwag do jego treści. Przewodniczący Rady Gminy dodał, że Pani 

Kierownik omówiła je w poprzednim punkcie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2022 rok. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, sprawozdanie z tego zakresu jest przygotowywane i przekazywane określonym podmiotom 

każdego roku. Komisje nie wniosły uwag. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że Komisje nie wniosły żadnych uwag do proponowanych zmian. 

Następnie poprosił Panią Skarbnik Nadzieję Sokołowską o przedstawienie wniosku w sprawie zmian w 

budżecie gminy. 

Pani NADZIEJA SOKOŁOWSKA - przedstawiła zmiany zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy. Przy pkt 2 

wniosku dot. promesy z Rządowego Funduszu Polski Ład na dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa 

boiska sportowego wraz z infrastrukturą towarzyszącą przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Łubinie Kościelnym”, Skarbnik wyjaśniła, że błędnie zostały wprowadzone środki do budżetu w 

poprzednim roku kalendarzowym, zamiast kwoty 450.000 zł wpisano 540.000 zł. Dlatego teraz 

naprawiamy błąd poprzez wprowadzenie właściwej kwoty w budżecie. Dodała, że zwiększamy plan 

wydatków na zakup drukarki wielkoformatowej, gdyż w ubiegłym roku zakup nie doszedł do skutku.  

Radny JERZY ONACIK – powiedział, że Pani Skarbnik przeczytała fragment wniosku, który chciałem 

wykreślić. Zapytał, na jakiej podstawie Pani Wójt zapisała te miejscowości? Skąd to się wzięło? Zabrano 

pieniądze z Łubina Kościelnego, a może było trzeba dołożyć środki na oczyszczalnię ścieków w tej wsi. 

Skoro przetargi były drogie może lepiej wziąć kredyt i zrealizować to zadanie, a nie przenosić środki na 

drogi. Następnie radny przeczytał pisma, które składał o naprawę drogi na wysokości Szkoły 

Podstawowej w Augustowie oraz o dokończenie drogi w ramach funduszu sołeckiego. 

Powiedział, że może tutaj trzeba było dołożyć. Zapytał, czy były wnioski z tamtych wsi? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – jest Pan radnym kolejną kadencję i pyta dlaczego podejmuję decyzję w 

kwestii rozdysponowania środków w naszym budżecie. Ja składam wniosek, a rada gminy podejmuje 

decyzję poprzez głosowanie. W grudniu uchwalono budżet na 2023 rok. W wykazie zadań 

inwestycyjnych wszystkie te zadania zostały ujęte do realizacji w ciągu roku lub kilku lat. Klub Radnych 

Konstruktywni przeważnie wstrzymuje się od głosu, albo jest przeciw. Posiadane środki na realizację 

oczyszczalni ścieków są niewystarczające, trzeba dołożyć prawie drugie tyle. Nie będę brać kredytu na 10 

mln zł. Pani Wójt informowała już, że jak pojawi się nabór, to będziemy ponownie składać wniosek na 

oczyszczalnię ścieków. Wyjaśniła, że w Łubinie Kościelnym jest droga powiatowa, nie możemy z 

Polskiego Ładu przeznaczyć środków na jej realizację. W budżecie gminy nie ma tych środków – są to 

środki wirtualne. Promesa to dokument jedynie informujący, że przyznano nam te pieniądze. Wójt 

wymieniła sołtysów ze wsi: Skrzypki Małe, Brześcianka, Piliki, Hryniewicze Małe, Zawady i zapytała, czy 

to źle, że planuje się tam inwestycje poprawiające komfort mieszkańców. Dodała, że na posiedzeniu 

Komisji pokazano, jak szukać informacji o ogłoszonych przetargach w BIP. Zwróciła się do Pana Onacika, 

że nie ma potrzeby kserowania 3 segregatorów z dokumentami, wszystkie te informacje są 

zamieszczone na platformie. 

Radny JERZY ONACIK – powiedział, że jest trzech przewodniczących komisji, zapytał czy któraś komisja 

zaopiniowała wniosek? 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI – powiedział, że kolega radny umie tylko mówić, a nie słuchać. Wszystkie 

komisje zaakceptowały wnioski. Nie rozumiem, do czego Pan dąży. Radny powiedział, że od trzech lat 

zabiega o drogę w Hryniewiczach Małych. Jest Pan tego zdania, że jeżeli nie u mnie, to nigdzie. Ale jest 

jeszcze dobro wspólne - powiedział. 



Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – stwierdził, że wniosek jest niedoprecyzowany. Jak wykreślimy, 

co dalej ma się stać z tą kwotą? Zdaniem radnego remonty dróg są bardzo ważne. Nikt nie ustali, która 

droga jest ważniejsza. Mowa jest o pięciu drogach. Jeżeli wszystkie te drogi zostaną wykonane, to będzie 

sukces. Jednak zaniepokoił się, czy wystarczy pieniędzy, gdyż 5 dróg za 6 mln zł będzie trudno wykonać. 

Zapytał, czy są wstępne kosztorysy. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – zaproponowała spojrzeć na załącznik inwestycyjny do projektu uchwały. 

Jej zdaniem w tej chwili ta kwota jest wystarczająca, ale życie to zweryfikuje. W niektórych miejscach 

będą wykonane tylko nakładki.    

W związku z wcześniejszym opuszczeniem Sesji przez radną Alinę Korszak, Przewodniczący poprosił o 

potwierdzenie kworum. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Radnego Jerzego Onacika o wykreślenie punktu 3 z wniosku Wójta o wprowadzenie zmian w 

budżecie Gminy Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

PRZECIW (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (1) 

Jerzy Onacik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Pac 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/359/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w załączniku do projektu uchwały wskazano zadania, na które 

z budżetu gminy ma być udzielone dofinansowanie w łącznej kwocie 470.695 zł. Wśród wymienionych 

zadań są:  

● Przebudowa drogi powiatowej odcinek Bielsk Podlaski – Stołowacz, 



● Wykonanie dokumentacji na rozbudowę drogi powiatowej Rzepniewo-Hryniewicze Małe łącznie z 

przebudową mostu w miejscowości Rzepniewo, 

● Wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Stołowacz-Mulawicze wraz z przebudowa 

mostu w miejscowości Mulawicze, 

● Wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Miękisze w kierunku granicy powiatu. 

Komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/360/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Orla. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały dotyczy dofinansowania budowy stacji głębinowej na terenie stacji 

wodociągowej w miejscowości Oleksze w kwocie 193.865 zł. Dodał, że komisje nie wniosły uwag do 

wniosku w tej sprawie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Orla. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz 

Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Pac 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/361/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Orla 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 



Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że przeprowadzenie konsultacji w tym zakresie jest wymagane 

do podjęcia uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. Komisje nie wniosły uwag. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/362/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Ploski/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wnioskowana do zamiany część nieruchomości o pow. około 

0,05 ha położona w obrębie gruntów wsi Ploski, stanowiła drogę, która nie była wykorzystywana jako 

dojazd do nieruchomości ani przez gminę, ani przez innych użytkowników. W zamian za przekazaną 

osobie fizycznej nieruchomość, Gmina otrzyma część nieruchomości o podobnej powierzchni położoną 

również w obrębie gruntów wsi Ploski. Komisje nie wniosły uwag. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Ploski/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz 

Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Onacik 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/363/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 



w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

13. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Parcewo/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wnioskowana do zamiany część nieruchomości o pow. około 

0,01 ha położona w obrębie gruntów wsi Parcewo, stanowiła drogę, która nie była wykorzystywana jako 

dojazd do nieruchomości ani przez gminę, ani przez innych użytkowników. W zamian za przekazaną 

osobom fizycznym nieruchomość, Gmina otrzyma część nieruchomości o takiej samej powierzchni 

położonej również w obrębie gruntów wsi Parcewo celem poszerzenia działki gminnej. Komisje nie 

wniosły uwag. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Parcewo/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, 

Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (1) 

Mikołaj Kiryluk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Gałuszewski, Jerzy Onacik 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/364/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

14. Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Rajsk/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wnioskowana do zamiany część nieruchomości położona w 

obrębie gruntów wsi Rajsk, stanowiła drogę, która nie była wykorzystywana jako dojazd do 

nieruchomości ani przez gminę, ani przez innych użytkowników. W zamian za przekazaną osobom 

fizycznym nieruchomość, Gmina otrzyma część nieruchomości położonej również w obrębie gruntów wsi 

Rajsk. Nowo wydzielona część działki będzie stanowiła drogę. Komisje nie wniosły uwag. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – zapytał, dlaczego radny Gałuszewski wstrzymał się od głosu w 

poprzednim punkcie? Powinien powiedzieć dlaczego jest przeciw, czy wstrzymuje się. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Rajsk/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz 

Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Jerzy Onacik 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/365/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

15. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa 

Nałogi. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wybory sołtysa należy przeprowadzić w związku z rezygnacją 

Pani Magdaleny Misiuk, która dotychczas pełniła funkcję sołtysa Sołectwa Nałogi. Wybory uzupełniające 

zostaną przeprowadzone w terminie do dnia 31 marca 2023 r. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – powiedział, że nie ma uwag do projektu uchwały, tylko takie 

ogólne pytanie, od jakiego momentu osoba przestaje być sołtysem, gdy składa rezygnację. Czy od daty 

złożenia rezygnacji, czy jest jakiś termin do wyboru nowego sołtysa? Zgłosił, że w jego wsi pracownik 

Urzędu Gminy roznosił nakazy podatkowe i za spółki wodne.  

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI – stwierdził, że osoba taka przestaje być sołtysem 

od momentu złożenia rezygnacji lub od dnia wskazanego w rezygnacji. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – nie zgodził się z tym, gdyż zdaniem radnego, ustępujący sołtys  

powinien pełnić funkcję do czasu wyboru nowego sołtysa. Dodał, że mogą być sprawy, które są w trakcie 

realizacji i trzeba je dokończyć, załatwić.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – wyjaśniła, że sołtysi już wielokrotnie rezygnowali, mieli swoje powody i 

każdy ma prawo do tego, by złożyć rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami rezygnuje z datą złożenia takiej rezygnacji, a jeśli w piśmie nie ma daty, to z chwilą złożenia 

rezygnacji do Urzędu Gminy. Wybory zgodnie ze Statutem Sołectwa przeprowadza się do 3 miesięcy. 

Dlatego jest wniosek o przeprowadzenie wyborów sołtysa do 31 marca br. Pani Wójt stwierdziła, że 

sołtys jest we wsi potrzebny. Poinformowała, że nakazy podatkowe roznosi pracownik Urzędu Gminy, bo 

mieszka w tej wsi. Staraliśmy się pomóc mieszkańcom, aby nakazy dotarły do tych mieszkańców, a tak 

było najłatwiej.  Wpłaty należy dokonywać w kasie Urzędu lub w formie elektronicznej poprzez 

internet. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – powiedział, że nie chciał wywołać Pani Wójt do dyskusji, zabrał 

jedynie głos, by zgłosić problem z powodu braku sołtysa. Problemem w tej chwili jest to, że ktoś chce 

skorzystać ze świetlicy i nie ma osoby, kto ma o tym zdecydować? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – przypomniała, że zarządcą każdej świetlicy jest Wójt. Świetlice zostały 

przekazane w zarządzanie Sołectwu, ale nadal nad funkcjonowaniem tych świetlic i nad całością majątku 

nadzór sprawuje Wójt, który odpowiada osobiście za wszystko, a w kwestiach finansowych razem z 

Panią Skarbnik. Była prośba do sołtysów o pomoc w oszczędzaniu energii elektrycznej, więc jeżeli chodzi 

o udostępnienie świetlicy mieszkańcom lub na organizowanie wspólnych inicjatyw to tak, natomiast w 

innych celach to niekoniecznie musi być wynajmowana. Nie sądzę, że Pani Sołtys nie przekazała 

informacji w sprawie udostępnienia świetlicy. Było spotkanie, ale w nim nie uczestniczyłam. Pani Wójt 

zobowiązała się, że zadzwoni do Pani Sołtys i poprosi o wyjaśnienie. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – poinformował, że świetlicę chce wynająć sama Sołtys i prosi 

Koło Gospodyń Wiejskich o zgodę. Zapytał, gdzie są klucze od świetlicy, czy Pani sołtys je oddała? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – jest Pan radnym, sołtysem może nie, o czym my rozmawiamy, o jakim 

poziomie mówimy? To Pan nie może mi powiedzieć, gdzie są klucze? 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – powiedział, że ostatni raz zabrał głos, dodał, że ma wątpliwości 

więc je zgłasza. Pani zadaniem jest te wątpliwości rozwiać, a nie zarzucać, że robię coś specjalnie. To nie 

jest normalne, że sołtys rezygnuje w ostatniej chwili bez wskazania terminu. Podał przykład, że w szkole 



byłoby bezkrólewie, gdyby dyrektor zrezygnował z dnia na dzień i nie było zastępcy. Przeprosił, jeżeli te 

wątpliwości są niesłuszne, lecz Jego zdaniem będą kolejne przypadki i taka rezygnacja z dnia na dzień 

bez wskazania terminu jest nienormalna. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – odpowiedziała, że w dniu 23 lutego br. odbyło się posiedzenie komisji i 

wówczas nie miał Pan wątpliwości, jakie ma dzisiaj. Pani Sołtys złożyła rezygnację w dniu 26 stycznia br., 

od tego czasu nie było posiedzenia Rady, a to Rada Gminy decyduje o przeprowadzeniu wyborów. Dzisiaj 

jest wniosek i projekt uchwały na przeprowadzenie wyborów Sołtysa we wsi Nałogi do 31 marca. 

Chcemy jak najszybciej te wybory przeprowadzić po to, aby był gospodarz. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa 

Nałogi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/366/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Nałogi 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu. 

 

16. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży oraz uczniów do 

szkół i placówek edukacyjnych. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że projekt uchwały dotyczy zwiększenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu stosowanej przy zwrotach kosztów przewozu uczniów niepełnosprawnych w związku ze zmianą 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury, które określiło nowe stawki dla pojazdów wykorzystywanych do 

celów służbowych. Komisje nie wniosły uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży oraz uczniów do szkół i 

placówek edukacyjnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/367/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 



w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży oraz uczniów do szkół i placówek 

edukacyjnych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu. 

 

17. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że skarga złożona przez mieszkańca Gminy Bielsk Podlaski 

dotyczy zaniedbania Wójta Gminy poprzez niepowołanie sekretarza gminy. Na posiedzeniu w  dniu 23 

lutego br. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała opinię w tej sprawie rekomendując uznanie skargi 

za niezasadną. Pozostałe Komisje nie wniosły uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (1) 

Jerzy Onacik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Pac 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/368/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 28 do protokołu. 

 

18. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 24 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 29 do protokołu. Przewodniczący Rady 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że skarga złożona przez mieszkańca Gminy Bielsk Podlaski 

dotyczy braku (zdaniem Skarżącego) pełnej informacji Wójta Gminy Bielsk Podlaski o drogach gminnych. 

Ponieważ informacja została udzielona w ramach wniosku Skarżącego o udostępnienie informacji 

publicznej, dlatego też skarga podlega zwrotowi Skarżącemu, ponieważ weryfikacja działań Wójta Gminy 

w tym zakresie może nastąpić wyłącznie na gruncie przepisów ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. Prawo o 

postępowaniu przed sądami administracyjnymi. Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wydana w tej 

sprawie na posiedzeniu w dniu 23 lutego br. rekomenduje takie właśnie rozstrzygnięcie. Pozostałe 

Komisje nie wniosły uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 24 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

NIEOBECNI (1) 

Alina Korszak 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLV/369/2023 

z dnia 28 lutego 2023 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 24 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 30 do protokołu. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 28 

grudnia 2022 r. do dnia 27 lutego 2023 r. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 31 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane radnym w dniu wczorajszym. Poprosił o 

jego przedstawienie Wójta Gminy. 

Posiedzenie opuściła radna Lucyna Tkaczuk. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Zwróciła się do 

Sołtysów, aby do dnia 03 marca 2023 r. dostarczyli wykazy rolników chętnych do wzięcia udziału w 

programie dot. odbierania folii rolniczej z gospodarstw rolnych. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.   

Radny JERZY PAC – zapytał o zmianę nazwy w projekcie budowy boiska w Łubinie Kościelnym (było wraz 

z parkingiem teraz jest wraz z infrastrukturą towarzyszącą)? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – odpowiedziała, że nie ma żadnej zmiany, to jest ten sam projekt. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły 

interpelacje Klubu Radnych Konstruktywni w następujących sprawach: 

- Interpelacja z dnia 18 stycznia br. dotycząca rozdysponowania przyznanej Gminie Bielsk Podlaski kwoty 

5.700.000 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład; 

- Interpelacja z dnia 20 lutego br. dotycząca obwieszczenia z 6 lutego 2023 r. w sprawie postępowania o 

zmianie funkcjonalności kwatery składowania odpadów innych niż niebezpieczne na części działki 

położonej w obrębie gruntów wsi Augustowo.  

 

21. Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na pierwszą interpelację  Wójt Gminy udzieliła 

odpowiedzi pismem z dnia 1 lutego 2023 r. oraz pismem z dnia 27 lutego 2023 r. natomiast odpowiedź 

na drugą interpelację została udzielona pismem z dnia 23 lutego 2023 r. 

Radny JERZY ONACIK – przeczytał odpowiedź Wójta Gminy na interpelację z dnia 20 lutego 2023 r. dot. 

ustalenia lokalizacji celu publicznego. Dodał, że wysypisko to poważna sprawa. Nie zgadza się z pismem 

w zakresie braku obowiązku informowania radnych. Zdziwił się, że to dotyczy tylko Sołtysa i 

mieszkańców wsi Augustowo. Samochód, który wysypuje 40 ton śmieci na zamknięte wysypisko, to 

pasuje ? – zapytał. Stwierdził, że samochody te jeżdżą nie tylko po drogach asfaltowych, ale też po 

gruntowych, niszczą te drogi, a gmina nic z tym robić nie będzie. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI – zapytał, którędy mają jeździć, by ominąć Augustowo? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA – powiedziała, że interpelacja dotyczyła nie zamieszczenia obwieszczenia w 

Biuletynie Informacji Publicznej, a nie informowania radnych o inwestycji celu publicznego. Na 

posiedzeniu komisji wyjaśniono, że inwestycja celu publicznego, która dotyczy obwieszczenia jest 

prowadzona na bazie istniejącego składowiska, które w latach 70-tych decyzją Wojewody Podlaskiego 

zostało przekazane w zarządzanie Miastu Bielsk Podlaski. Miasto ma swoje porozumienia podpisane z 



innymi jednostkami, które współpracują z miastem. Są tam wożone śmieci z terenu gminy Bielsk 

Podlaski. Poinformowała, że inwestycja dot. budowy kolejnego poziomu, ale na bazie istniejącego 

składowiska. Jest to aktywne składowisko, nie jest zamknięte, dlatego samochody muszą jeździć, innego 

sposobu nie ma. Dodała, że tak jak wszystkie inne samochody muszą jeździć, tak i te, a drogi zawsze się 

niszczą. Wszystko zostało wyjaśnione na posiedzeniu komisji w tej sprawie. 

Radny JERZY ONACIK – powiedział, że nie widzi samochodów gminnych tylko śmieci wysypuje 

Hajnówka. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI – stwierdził, że Gmina nie zbiera śmieci, dlatego 

nie widzi Pan samochodów gminnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poprosił radnych o zgłaszanie wniosków. 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

23. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI o godz. 

11:20 zamknął XLV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

 

 

  

Przewodniczący 
Rada Gminy Bielsk Podlaski 

Stanisław Olszewski 

  

 
Przygotował(a): Katarzyna Popławska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu sesji na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji rady gminy”. 

 

 

 

 


